



釣魚臺[®]

DIAOYUTAI HOTEL

QINGDAO

青島釣魚台酒店

青島釣魚台酒店

DIAOYUTAI HOTEL QINGDAO

目录

CONTENTS

交通信息

LOCATION

品牌介绍

BRAND

下榻之所

ACCOMMODATION

美饌佳肴

DELICACIES

壹

交通信息

LOCATION

交通信息

交通枢纽	距离酒店
青岛胶东机场	55 KM
青岛红岛站	29.3 KM
青岛站	16 KM
青岛北站	14 KM
高速出入口	2.7 KM

地点	距离酒店
金家岭商圈	2.2 KM
五四广场商圈	9.5 KM
市北CBD商圈	11 KM
石老人沙滩	5 KM
青岛极地海洋馆	9 KM

地点	距离酒店
青岛奥帆中心	9 KM
八大关风景区	10 KM
青岛啤酒博物馆	12 KM
崂山风景区	14 KM
栈桥	16 KM

TRAFFIC INFORMATION

TRANSPORTATION	DISTANCE	LOCATION	DISTANCE	LOCATION	DISTANCE
Qingdao Jiaodong International Airport	55 KM	Qingdao Jinjialing Financial District	2.2 KM	The Olympic Sailing Center	9 KM
Hongdao Railway Station	29.3 KM	May 4 th Square Business District	9.5 KM	Ba Da Guan	10 KM
Qingdao Railway Station	16 KM	Shibei CBD	11 KM	Qingdao Beer Museum	12 KM
Qingdaobei Railway Station	14 KM	Stone Old Beach	5 KM	Laoshan Mountain	14 KM
Highway Entrance & Exit	2.7 KM	Qingdao Polar Ocean World	9 KM	Zhanqiao Pier	16 KM

贰

品牌介绍

BRAND

钓鱼台美高梅酒店集团介绍

Diaoyutai MGM Hospitality Introduction



- 中国外事机构北京钓鱼台国宾馆和美国美高梅度假集团的完美融合；
- 集团于2007年12月成立；
- 输出了钓鱼台、美高梅、宝丽嘉、Mhub、Mirage、M By MGM 六个酒店品牌。

Diaoyutai State Guesthouse is the highest standards on Foreign Affairs accommodation. MGM is the world's leading and highly respected Hotel Operation Group. Diaoyutai MGM Hospitality is founded in December 2007 with Diaoyutai, MGM Grand, Bellagio, Mhub, Mirage hotel and M By MGM brands.



钓鱼台酒店品牌 BRAND

800 多年前金代章宗皇帝喜好钓鱼，在京西玉渊潭东筑台垂钓，钓鱼台因此得名。钓鱼台酒店以乾隆御笔亲题“钓鱼台”书法体作为品牌核心标识，所蕴含的尊贵出身、中国神韵、和悦意境悉数存于笔墨，拓印无限荣光。

钓鱼台酒店的品牌精髓 —— “中国神·国际范”，立足于中国文化，展示具有国际风范的中国礼遇，以主人之姿，迎接八方来客。秉承着自信谦逊的中国精神，从容、优雅、广博、亲和，使中国文化的探寻者在愉悦惬意的氛围中感受当代中国的待客之道和文化精彩。

Diaoyutai, in western Beijing, was once the fishing place for Zhang Zong, the emperor of Jin dynasty in more than 800 years ago. Qianlong emperor of Qing dynasty travelled here in his aesthetic taste penbrushing vigorous characters “DIAOYUTAI” which is visible still even today.



青岛钓鱼台酒店

DIAOYUTAI HOTEL QINGDAO

这座奢华的空中府邸大宅充分诠释了“中国礼遇”，酒店一步一景、景随身行、形与神俱、可观日月。设计师团队对于细节的考究，处处彰显了对中华美学的致敬。

青岛钓鱼台酒店随处可见这般古雅中式的美，含蓄婉约、精美且又大气磅礴，有文化积淀而成的厚重与沉稳，其中可品设计的巧思以及日常生活的智慧。

More than a luxury hotel, Diaoyutai is a cultural stage where you appreciate contemporary China. As master of the mansion, Diaoyutai Hotel hosts guests from all over the world in Chinese spirit of confidence and modesty.



叁

下榻之所

ACCOMMODATION

酒店客房 ROOMS

酒店共有**116**间客房，红色烤漆的房门后呈现了不同的主题空间：从湛蓝大海到皇家院落，从海洋蓝、夕阳金到中国红，每个主题均呈现出尊贵的色彩气韵。电梯轿厢的设计灵感来自于中国传统的轿子，考究的材质与真丝刺绣的细节充分诠释了中式的工匠精神。

116 modern classic rooms. Curated with residential sensibilities and rich layers, inspire prestige and relaxation, displaying oceanic and modernized imperial motifs. Punctuated with marine blue, golden sunset or soulful brick red color accents, with bespoke elegance and graciously celebrates Chinese design through modernized heritage details.



肆

美饌佳肴

DELICACIES



芳菲苑 Fangfei Lounge

宝蓝色大理石地面与午夜蓝的曲线墙面相映成趣，墙壁上点缀着刺绣的金白色耐冬花瓣，展现了独特的中式魅力，营造另一种优雅奢华。

A luxurious haven where Azul Lagoa marble floors juxtapose midnight blue curved walls featuring softly painted gold and white camellia petals.



芳菲香茗 Fangfei Teahouse

在芳菲香茗可以俯瞰三层高的挑空空间，量身定制的家具典雅奢华，赋予了空间亲密感和舒适性，宾客可在此休闲品鉴名茶，进行商务洽谈，或尽享休闲雅致时光。

Overlooking the triple-height space, the mezzanine hosts the Fangfei Tea House and private rooms for intimate functions made comfortable with a sophisticated collection of designer furnishings.



御苑 Royal Court

以蓬莱仙境为灵感，餐厅的设计是皇家气概与空中花园意境的融合，以中国礼遇和青岛礼遇服务八方来宾，钓鱼台菜、米其林菜与胶东美食的完美结合，一同呈现佳肴美馔。

Chinese Restaurant inspired by the utopian Penglai. Elegantly capturing the beauty of royal gardens and the mystical city.

谢谢

THANK YOU